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Besvarelse af spørgsmål 257 alm. del stillet af udvalget den 24. april 

2020 efter ønske fra Kristian Jensen (V). 

 

Spørgsmål:  

Har ministeren et overblik over, hvor mange virksomheder, som f.eks. 

Vald. Birn Jernstøberi fra Holstebro, der har søgt om lønkompensation for 

over en måned siden på baggrund af coronakrisen, men endnu ikke har 

modtaget den lovede kompensationen? I givet fald bedes ministeren rede-

gøre for, hvor mange virksomheder, som den ovennævnte, der endnu ikke 

har modtaget deres nødvendige lønkompensation. 

Svar: 

Lønkompensationsordningen åbnede for ansøgninger den 25. marts. Inden 

udgangen af den 30. april 2020 havde Erhvervsstyrelsen behandlet alle an-

søgninger modtaget senest den 28. april med undtagelse af ansøgninger, 

der indeholder fejl i filer, der nødvendiggør genansøgning, hvor CPR-sta-

tus for medarbejdere er ugyldig og derfor kræver sagsbehandling, eller 

hvor risikoscoring af sagerne indebærer, at de er udtaget til særlig kontrol. 

 

Således har omkring 95 pct. af virksomhederne, der på daværende tids-

punkt havde ansøgt og var omfattet af ordningen, fået udbetalt lønkompen-

sation.  
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